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 Protokół Nr XLI/2017  

z sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 7 lipca 2017 r.  

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek o godzinie 14.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy 20 radnych, co 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi (zał. nr 1) 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. Przewodniczący poinformował, że porządek obrad 

wszyscy otrzymali, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 9 czerwca 2017 r.   

5. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

6.1. zmieniająca uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2017. 

6.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2017-

2027”. 

6.3. uchylenia uchwały Nr XL/244/2017 Rady Powiatu Grójeckiego.   

6.4. przekazania Gminie Chynów drogi powiatowej (byłej drogi wojewódzkiej) na 

odcinku od skrzyżowania z drogą krajową nr 50 w m. Drwalew do 

skrzyżowania z drogą krajową nr 50 w m. Chynów w granicach Powiatu 

Grójeckiego.  
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6.5. przyjęcia stanowiska dot. zapowiadanych przez przedstawicieli Ministerstwa 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej zmian w zakresie włączenia w struktury 

administracji rządowej powiatowych urzędów pracy.  

6.6. rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Grójeckiego Marka Ścisłowskiego.  

7. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu 

Grójeckiego.  

8. Interpelacje i zapytania radnych.  

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

10. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Radny Janusz Karbowiak przedstawił wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o pkt. dot. zapoznania Rady Powiatu z sytuacją finansową i organizacyjną PCM  

w Grójcu po przez omówienie sytuacji organizacyjnej funkcjonowania ratownictwa 

medycznego i obsady pielęgniarskiej i lekarskiej na oddziałach w  PCM Grójec.  

Pełnej informacji dot. sytuacji finansowej PCM za I półroczne 2017 r. oraz 

udostępnienie radnym sprawozdania finansowego za 2016 r. /załącznik/ 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Głosowało 19 radnych. 

wniosek został odrzucony przy 11 głosach „przeciw”, 8 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”. /jeden radny nie brał udziału w głosowaniu według Statutu jego 

głos został uznany za „wstrzymujący się”/. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby 

na następnej sesji sprawa była wprowadzona do porządku obrad.   

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 4    

Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 9 czerwca 2017 r. – Przewodniczący 

Rady poinformował o uwagach, jakie wpłynęły od radnego Macieja Dobrzyńskiego 

dot. braku w protokole pełnych wypowiedzi radnych /załącznik/.  

Przewodniczący Rady przypominał o zmianach do Statutu, które zostały przyjęte na 

jednej z wcześniejszych sesji i dot. nie umieszczania pełnych wypowiedzi radnych. 

Przewodniczący nie uwzględnił wniosku radnego Macieja Dobrzyńskiego, ponieważ 

jest niezgody ze Statutem Powiatu.   
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Radny Maciej Dobrzyński zabierając głos poinformował, że to jest manipulacja, 

ponieważ wypowiedzi opozycji w protokole są zdawkowe a w przypadku opcji 

rządzącej wypowiedzi są obszerniejsze a nawet pełne. Obecna sytuacja jest 

niebywała i kłóci się z założeniami Prawa i Sprawiedliwości.        

 

Protokół z Sesji Rady Powiatu z dnia 9 czerwca 2017 r. został przyjęty.  

Ad. 5  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił Starosta Grójecki. Szczegółowe informacje zawiera 

załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek przedstawił autopoprawkę Zarządu 

Powiatu do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego 

na rok 2017 oraz do projektu uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Grójeckiego na lata 2017-2027”. /załącznik/  

Radny Maciej Dobrzyński zabierając głos zwrócił się zapytaniem, na jakim etapie są 

rozmowy z Zarządem Województwa w sprawie finasowania Muzeum w Warce.   

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że nie ma stanowiska 

Zarządu Powiatu. Marszałek Sejmiku otrzymał informacje, że na ich propozycje nie 

wyrażamy zgody. Marszałek był zainteresowany przejęciem całości zadania a my 

zajęlibyśmy się sprawą finasowania w 50%.    

Następnie radny Maciej Dobrzyński poruszył sprawę spotkania Starosty  

z przedstawicielami Stowarzyszenia „Tęcza” w sprawie rozbudowy świetlicy.  

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że na posiedzeniu zarządu 

przedstawiciele stowarzyszenia przedstawili swoje zadanie polegające na 

rozbudowie starych pomieszczeń do ćwiczeń. Zarząd Powiatu na dzień dzisiejszy nie 

wyraził zgody, aby na terenie naszego obiektu /działki/ były prowadzone inwestycje 

przez inne stowarzyszenia. Mogłyby być wtedy komplikacje przy ustaleniu własności. 

Wystąpiliśmy do Burmistrza Warki, aby rozważył możliwość przekazania 
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stowarzyszeniu wolnego pomieszczenia lub działki, którą moglibyśmy wspólnie 

zagospodarować i udostępnić.  

Radny Maciej Dobrzyński odniósł się do spotkania z Marszałkiem Senatu 

Stanisławem Karczewskim. Radny poprosił o zaproszenie na takie spotkanie.  

Następnie radny poinformował, że w całej informacji z pracy zarządu nie ma 

informacji nt. sytuacji w PCM w tym sprawa ratownictwa medycznego i braku obsady 

fachowej oraz sprawa interwencji policji. 

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że nie było żadnej 

interwencji policji. Żadnych zakłóceń w pracy ratownictwa medycznego w PCM nie 

było.  

 

Starosta Marek Ścisłowski odnosząc się do zaproszeń poinformował, że było święto 

50-lecia Muzeum w Warce i nie było nikogo były także zakończenia roku i też 

radnych, którzy zadeklarowali się, że przyjdą nie przyszli.    

Radny Stanisław Sitarek poinformował, że nie otrzymał zaproszenia na 50-lecie 

Muzeum. Następnie zwrócił się do radnych, że jeśli nie mogą uczestniczyć w jakiś 

uroczystościach to żeby informowali, że nie mogą przybyć.  Poinformował, że są 

prowadzone działania, że na żadne imprezy nie jesteśmy zapraszani.  

   

Ad. 6  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Ad. 6.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego zmieniający uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2017. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawki pod 

głosowanie. Obecnych na sali obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

20 radnych. Uchwała Nr XLI/250/2017 została przyjęta 18 głosów „za” przy  

2 głosach „wstrzymujących się”.   
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Ad. 6.2 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2017-2027”. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawki pod 

głosowanie. Obecnych na sali obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

20 radnych. Uchwała Nr XLI/251/2017 została przyjęta 18 głosów „za” przy  

2 głosach „wstrzymujących się”.   

 

Ad. 6.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie uchylenia uchwały  

Nr XL/244/2017 Rady Powiatu Grójeckiego.  /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował, 

 że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych. Uchwała  

Nr XLI/252/2017 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie przekazania Gminie Chynów 

drogi powiatowej (byłej drogi wojewódzkiej) na odcinku od skrzyżowania z drogą 

krajową nr 50 w m. Drwalew do skrzyżowania z drogą krajową nr 50 w m. Chynów  

w granicach Powiatu Grójeckiego. /załącznik/  
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Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak wnosi pod adresem Starosty Grójeckiego i Zarządu 

Powiatu, aby następny etap został pozytywnie rozpatrzony. Gmina wystąpi 

o nadanie numeru, co wiąże się z podjęciem przez zarząd stosownej uchwały oraz 

uregulowanie własności gruntów.     

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych. Uchwała  

Nr XLI/253/2017 została przyjęta 19 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”.   

 

Ad. 6.5  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie przyjęcia stanowiska dot. 

zapowiadanych przez przedstawicieli Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej zmian w zakresie włączenia w struktury administracji rządowej 

powiatowych urzędów pracy. /załącznik/  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował, 

 że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych. Uchwała  

Nr XLI/254/2017 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad.6.6  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Grójeckiego Marka Ścisłowskiego. /załącznik/  

Radny Maciej Dobrzyński zabierając głos poinformował, że w 21 kwietnia na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu była rozpatrywana sprawa dot. firmy DUON. Zapadła 

decyzja o podpisaniu umów z firmą. Umowy są podpisane z naruszeniem prawa.  
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W ramach współpracy firma DUON przeprowadzi audyty w jednostkach, z którymi 

będzie podpisywała umowy oraz przekaże powiatowi od 5 do 10 tys. zł. na cele 

marketingowe, takie działanie jest przekupstwem. Uznanie skargi za bezzasadną jest 

kompromitacją.   

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że są podjęte działania, które mają na celu 

wyjaśnić wszystkie okoliczności zaistniałego zdarzenia. Mamy również opinię  

z Urzędu Prawa Zamówień Publicznych. Starosta zwrócił się do radnego, aby nie 

sugerował, że zostało złamane prawo. Następnie Starosta poinformował, że 

zakończyła się sprawa CEM gdzie został całkowicie uniewinniony.   

Radny Zygmunt Merski zwrócił się z zapytaniem czy wpłynęły środki  

z przeznaczeniem na cele marketingowe.  

W odpowiedzi Wicestarosta Dariusz Piątkowski poinformował, że środki wpłynęły. 

Odnosząc się do sprawy złamania prawa poinformował, że w tej kwestii wypowie się 

Sąd.  

 

Starosta Marek Ścisłowski zgłosił wniosek, aby w przypadku radnego Macieja 

Dobrzyńskiego, jeśli ma prawo zabierać głos to niech zadaje konkretne pytania a nie 

oskarża wszystkich.    

 

Salę obrad opuścił radny Janusz Gaweł, Wojciech Wojtczak, Zygmunt Merski, 

Teresa Bednarska. Obecnych na sali obrad 16 radnych.    

         

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 16 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych. Uchwała  

Nr XLI/255/2017 została przyjęta 9 głosów „za” przy 4 głosach „przeciw”  

i 3 głosach „wstrzymujących się”. Skarga został przez Radę Powiatu uznana, 

jako niezasadna.    

 

Ad. 7  

Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.      
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa poinformował, że odbyło się jedno spotkanie, na 

którym zapoznaliśmy się z działalnością Ośrodków Dworactwa Rolniczego oraz Izby 

Rolniczych. Komisja zapoznała się także z zakresem zadań realizowanych przez 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Grójcu.  

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował, że komisja 

zabrała się w dniu dzisiejszym gdzie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał 

będące w jej kompetencji oraz przyjęła do wiadomości informację dot. promesy 

(1.790.000 zł), jaka została przyznana na zadanie drogowe realizowane na terenie 

gminy Jasieniec. Na komisji była obecna prezes PCM Grójec, która omówiła 

sprawozdanie finansowe na koniec 2016 r.    

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Czerwiński poinformował, że komisja  

w okresie między sesyjnym nie odbyła się. Posiedzenie jest planowane w przyszłym 

tygodniu i będą rozpatrywane skargi.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Anna Steczkowska poinformowała, że komisja  

w okresie między sesyjnym nie odbyła się. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Barbara Kowalska, że komisja w okresie między 

sesyjnym nie odbyła się. Posiedzenie odbędzie się na koniec sierpnia br. gdzie będą 

omawiane między innymi sprawy jak: awanse zawodowe nauczycieli, powierzenia 

stanowisk dyrektorom szkół, rekrutacji do szkół oraz wyniki matur i kwalifikacji.   

Wiceprzewodniczący Komisji Transportu Ireneusz Szymczak poinformował, że 

komisja odbyła jedno posiedzenie gdzie zaopiniowała projekt uchwały dot. 

przekazania drogi gminie Chynów.  

Salę obrad opuścił Wiceprzewodniczący Michał Pruś. Obecnych 15 radnych.   

Na salę obrad powrócili radni Wojciech Wojtczak, Teresa Bednarska oraz Zygmunt 

Merski. Obecnych 18 radnych na sali obrad.   

Ad. 8      

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

W tym punkcje porządku obrad nikt nie zabrał głosu.  

 

                                              



9 
 

Ad. 9 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Maciej Dobrzyński zabierając głos odniósł się do sprawozdań z działalności 

komisji. Poinformował, że na nasz wniosek na posiedzenie komisji finansów została 

poproszona prezes PCM Grójec, ponieważ nie było tego punktu w porządku obrad.  

Do dnia dzisiejszego nie mamy wglądu w sprawozdanie finansowe PCM za 2016 r. 

Sytuacja szpitala jest bardzo zła. Protesty pielęgniarek, awantury przy obsadach 

zespołów ratownictwa medycznego do ostatniej chwili nie zostały rozpisane przetargi 

na te usługi.  

Następnie radny odniósł się do sytuacji finansowej szpitala poinformował, że  

w stosunku do 2015 r przychody zmalały o ok. 2 mln zł.,  jednocześnie o 1 mln zł 

wzrosły wynagrodzenia. W szpitalu brakuje personelu „białego”, czyli rośnie 

administracja. Strata operacyjna w PCM wynosi ok. 785 tys. zł.  Wykazywane 

dochody były spowodowane dotacjami przede wszystkim z funduszu norweskiego. 

Odnosząc się do sprawozdania finansowego szpitala, które nie zostało udostępnione 

radny poinformował, że takiej sytuacji nie było na przestrzeni 20 lat istnienia 

samorządu. Prezes PCM na komisji poinformowała nas, że informacji nie udzieli, 

ponieważ jest ona przekazywana tylko wspólnikom. Powiat jest współwłaścicielem 

szpitala i każdemu radnemu należy się rzetelna informacja.   

Następnie radny poinformował, że na poprzedniej sesji Rady Powiatu mówił  

o programie naprawczym i działaniach, które możemy zaproponować. Prosiliśmy  

o wskazanie terminu spotkania, ale czy my możemy podejść do sprawy, jeśli 

informacje o szpitalu są ukrywane. Zespoły ratunkowe są pozbawione fachowców, 

jeżdżą osoby, które nie mają uprawnień, aby kierować karetką.  

 

Prowadzenie obrad przejęła Wiceprzewodnicząca Rady Teresa Bednarska.   

 

Starosta Marek Ścisłowski odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy poinformował, 

że radny opowiada niebywałe rzeczy. Radny Dobrzyński na poprzedniej sesji Rady 

Powiatu powiedział, że w ciągu miesiąca przedstawi propozycję współpracy. Starosta 

zwrócił się z zapytaniem gdzie jest propozycja współpracy. Radny traktuje szpital jak 

swoją prywatną firmę gdzie można było różne rzeczy robić.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Teresa Bednarska przywołała radnego Macieja do 

Porządku.   

 

Kontynuując Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że nie zgadza się ze 

stwierdzeniem, że mówimy nieprawdę. Bilans nie jest to, co wybierze radny 

Dobrzyński tylko bilans przedstawia działalność całej spółki, który jest przedstawiony 

przez biegłego rewidenta. Następnie Starosta odnosząc się do funduszy norweskich 

poinformował, w 2012 r. prezes szpitala podpisał umowę na prowadzenie 

laboratorium w szpitalu na okres od 1 stycznia 2013 r. do 31 grudnia 2018 r. na takiej 

zasadzie, że płatność nastąpiła z góry za 5 lat.  

Następne nieprawdziwe informacje to, że pracują nieupoważnione osoby jeżdżące 

karetkami. Nikt nie odważyłby się wysłać obsady karetki bez upoważnionych osób. 

Starosta zaapelował do radnego, aby nie przekazywał nieprawdziwych informacji. 

Następnie poinformował, że ratownicy medyczni postawili p. Prezes warunki dot. 

podwyższenia pensji a jeśli nie to odejdą z pracy, ale żadnych rozmów nie podjęli. 

Nie jest prawdą, że nikt się sprawą nie interesował, ponieważ sam osobiście do 

godz. 22 w sobotę byłem w szpitalu, aby ratować sytuację. Byłem również w 

niedzielę gdzie były prowadzone rozmowy z p. Andrzejem Kowalskim, który jest 

wykonawcą usług. Nie było takiej sytuacji, aby osoba nieuprawniona kierowała 

karetką lub udzielała pomocy. Rozmowy z p. Kowalskim doprowadziły do znalezienia 

rozwiązania sprawy. Nie jest również prawdą, że były doniesienia na Policję. Starosta 

poinformował, że sam dzwonił na Policję jak również do Wojewody (Zarządzanie 

Kryzysowe) oraz Państwowej Straży Pożarnej w celu uzyskania pomocy polegającej 

na obsadzeniu uprawnionymi osobami brakujących miejsc podczas dyżurów.  

  

Wiceprzewodnicząca Rady Teresa Bednarska zwracając się do radnego Macieja 

Dobrzyńskiego przypominała, że na ostatniej sesji radny wyraził wolę spotkania  

w sprawie PCM. Wiceprzewodnicząca poinformowała, że takie spotkanie powinno się 

odbyć na spotkaniu powinni być wszyscy Przewodniczący Klubów. Odnosząc się do 

spotkania z p. Karczewskim Wiceprzewodnicząca poinformowała, że wszyscy radni 

powinni być obecni. Następnie poinformowała, że w kwestii dokumentów szpitala to 

najwięcej do powiedzenia ma p. Prezes to nie jest ukrywanie to wynika tylko z tego, 

że niektórzy radni przekraczają pewne granice jak również nie sprawdzają faktów.  
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Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że jeśli będzie przedstawiony program to 

będzie zorganizowane spotkanie.       

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że wyszliśmy z propozycją mamy program  

 i chcemy go realizować wspólnie. Obecnie czekamy na wyznaczenie terminu 

spotkania.  

 

W następnej kolejności radny Maciej Dobrzyński odniósł się do spotkania Starosty  

w szpitalu, który podejmował działania w zaistniałej kryzysowej sytuacji. 

Wiceprzewodnicząca Teresa Bednarska poinformowała, że odkąd PiS jest u władzy 

radny Dobrzyński oczekuje naprawy 20 lat a to jest za dużo.   

 

Starosta Marek Ścisłowski zgłosił wniosek, że jeśli jesteśmy w punkcje oświadczenia 

i wnioski radnych to należy składać wnioski lub oświadczenia.  

 

Radny Stanisław Sitarek poinformował, że każdy radny ma prawo złożyć 

oświadczenie i nikt nie może w jego treść ingerować. Następnie radny zwrócił się  

z zapytaniem gdzie jest sprawozdanie finansowe, które obiecała p. Prezes na komisji 

zdrowia. Jak można przystąpić do programu naprawczego jak nie ma sprawozdania 

finansowego szpitala.   

  

Radny Stanisław Sitarek zabierając głos powiedział nie może być tak, że na przyjazd 

karetki czeka się 6 godzin a takie miejsce było i mam datę i nr zespołu. Było to 

nieszczęście, że wypadek był w moim gospodarstwie. Przyjechali ratownicy i jeszcze 

próbowali podważać czy to był wypadek i może coś innego. Dopiero jak jeden z nich 

poznał, że jestem radnym to wtedy trochę ….. Kierowca wprost żądał kasy, bo jak nie 

to tego wypadku nie weźmie. O takie standardy nam chodziło.   

Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos poinformował, że jako Starosta nie może 

sobie pozwolić, aby na każdej sesji był pomiatany. Starosta przypominał, że radny 

Maciej Dobrzyński na poprzedniej sesji mówił o programie naprawczym i gdzie jest 

ten program.   
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Radny Janusz Karbowiak poinformował, że mówiliśmy o gotowości współpracy  

w sprawie szpitala, ale jak możemy być traktowani poważnie jak informacje są 

ukrywane. Następnie radny odniósł się do sprawy nie udostępnienia wglądu przez 

Starostę do protokołów z posiedzeń zarządu. Takie działania nie powinny mieć 

miejsca. Kontynuując radny odniósł się do sytuacji w szpitalu i zatrudnionego 

„białego personelu” gdzie na oddziale pediatrii jest 30 dzieci i jedna pielęgniarka.  

W szpitalu preferowani są urzędnicy gdzie w budżecie jest wzrost na administracji ok. 

1 mln zł.   

 

Radny Wiesław Czerwiński zabierając głos poruszył sprawę dodatku zembalowego, 

gdzie pracodawca musi znaleźć środki. Na posiedzeniu komisji p. Prezes 

poinformowała, że nie wzrósł budżet na pracowników administracji.  

Następnie radny odniósł się do słów radnego Stanisława Sitarka, który mówił  

o kierowcy, który zażądał kasy. Radny prosi o zapisanie tego w protokole i nadanie 

tej sprawie obiegu służbowego. Jeśli taka sytuacja miała miejsce trzeba o niej 

powiadomić Prokuraturę i sprawę wyjaśnić.      

 

Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos poinformował, że niektórzy radni oczekują 

dokumentu o funkcjonowaniu szpitala, ale wiedzą, że strata szpitala na 

wynagrodzeniach wynosi 1 mln zł., że nie ma zysku dane powinnyście nam 

udostępnić to łatwiej byłoby nam prowadzić dyskusję.  Następnie Starosta odniósł się 

do wypowiedzi radnego Janusza Karbowiak z ubiegłej sesji gdzie radny mówił  

o poważnym traktowaniu. Radny przychodzi do Starostwa i żąda wszystkich 

protokołów z posiedzeń zarządu z 2016 r. Jest Statut Powiatu i na jego podstawie 

można udostępnić dokumenty. Aby otrzymać dokument należy złożyć stosowany 

wniosek.           

 

Radny Krzysztof Fiks wnioskuje o zamknięcie dyskusji.  

 

Radny Janusz Karbowiak poinformował, że Zarząd Powiatu jest organem 

wykonawczym Rady Powiatu i informacja powinna być radnemu udzielona. 
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Ad. 10   

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 

Władysław Kumorek o godz. 15.50 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę 

„Zamykam Sesję Rady Powiatu Grójeckiego” 

 

Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

 Ineza Banach                                                        Władysław Kumorek……………  

 

 

                                                                               Teresa Bednarska……………….  


